
Referat af havneudvalgsmøde  tirsdag d. 1.marts 2016  

Mødedeltagere: HJ (Henriette Jensen) KR, FS, JT,HR  

 

1. Siden sidst 

HR har sendt mail til de medlemmer, der har/har haft joller/kajakker liggende på 

jollepladsen. Vedhæftet det regelsæt, havneudvalget vedtog efteråret 2015. 

Jørgen Jensen fra firmaet Chris Jensen, der skal bygge vores nye beddingsvogn, har lovet 

vognen færdig til sæsonstart, som regnes for at være ved standerhejsningen. 

  

2. Glatte træbroer 

Løsningen med at udlægge et skridsikkert underlag i ca. 60cm’s  bredde på alle træbroer er 

for dyr (billigste underlag ca. 30.000kr). Der forsøges med en algebekæmpelse  i 2 

omgange, når vejret bliver lidt varmere, efterfulgt af en fejning. Hvis resultatet ikke er 

tilfredsstillende, lægges skridsikkert underlag på de træbroer, der ikke er vandrette. 

 

3. Havnepladsfordeling 2016 

Forslag til fordeling af havnepladser for 2016 er godkendt. HR sender mail til alle, der 

tildeles ny plads. Svar ønskes inden ugens udgang. 

 

4. Ønske fra medlem om tildeling af plads uden indskud eller med reduceret indskud 

Alle, der tildeles fast havneplads, skal betale fuldt indskud. Evt. tidligere indskud, der har været delt 

mellem flere ejere af en båd, er havnen uvedkommende og må afregnes i den pågældende 

ejerkreds. 

 

5. Evt. 

Udvalget havde en drøftelse af regnskabet og principperne for det. 

 

 

Hans Ole Rathje 


